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Regulering av fisket etter rognkjeks i 2021 

Sjømat Norge viser til Fiskeridirektoratets høringsnotat om fisket etter rognkjeks i 2021, og vil komme med 

følgende merknader: 

Sjømat Norge mener at reguleringsopplegget for rognkjeks fungerer godt, og vi tilrår en videreføring avdet 

samme opplegget og fangstperioder i 2021 som ble fastsatt for 2020. 

Vi mener at det er grunnlag for å øke maksimalkvotene i fisket etter rognkjeks til 7000 kg utilvirket rogn. 

Sjømat Norge har både i 2020 og 2019 spilt inn behov for økte kvoter i rognkjeksfisket, og for å utnytte 

potensialet i rognkjeksressursen mener vi det er nødvendig å øke maksimalkvoten til 7000 kg i 2021. 

Sjømat Norge vil sterkt fraråde at Fiskeridirektoratet setter en administrativ omregningsfaktor for rognkjeks 

som landes rund. Dagens faktor har vært gjeldende i mange år, og som et minimum må det gjøres 

statistiske og vitenskapelig målinger før det settes i gang en diskusjon om hvorvidt faktoren bør endres. En 

administrativ faktor i den retning, som Fiskeridirektoratet skisserer, vil i praksis stoppe alle landinger av 

rund rognkjeks. Dette vil innebære en forverring av ressursutnyttelsen og slå kraftig inn for 

næringsaktørene. Det bør etter vår vurdering være et klart mål om å øke utnyttelsen av alle deler av 

rognkjeksen, og en forutsetning for dette er at hele fisken landes. 

Sjømat Norge støtter Fiskeridirektoratets forslag om å sette ned en arbeidsgruppe bestående av 

representanter fra forvaltning, næring og salgslag, for å gå nærmere gjennom reguleringen av fisket etter 

rognkjeks, herunder vurdere behovet for å innføre begrensninger på fisket av rognkjeks sør for Nordland. 

Vennlig hilsen 

Sjømat Norge 

Sverre Johansen 
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